
Fra: Grimsrud Sissel (Sissel.Grimsrud@indrefosen.kommune.no)
Sendt: 06.04.2021 10:34:57
Til: Sætre Anne Lise; Postmottak Indre Fosen kommune
Kopi: Solli Tore

Emne: VS: Innspill til Næringskraft og bolyst
Vedlegg: 
Til Anne Lise Sætre og postmottak med kopi til Tore Solli.
Emailen kommer opprinnelig fra innbyggerengasjementet i Fevåg, via Harald Fagervold og Knut Ola Vang.
Henvendelsen anses som en anmodning, ikke som en sak.
Med hilsen Sissel Grimsrud
 

Fra: Knut Ola Vang <Knut.Ola.Vang@indrefosen.kommune.no> 
Sendt: tirsdag 6. april 2021 10:01
Til: Fagervold Harald <harfage@gmail.com>; Irene Dypvik <iredypv@hotmail.com>; roar.dypvik@vegvesen.no
Kopi: Buhaug Bjørnar <bjornar.buhaug@indrefosen.kommune.no>; Grimsrud Sissel
<Sissel.Grimsrud@indrefosen.kommune.no>
Emne: Innspill til Næringskraft og bolyst
 
Hei! Takk for innspill til handlingsprogrammet for næringskraft og bolyst.
 
Vi tar med oss deres innspill i det videre arbeid med prosjektet. Dere peker i innspillet på den balansen vi som
kommune og planmyndighet må finne i saker som handler om utbygging i bevaringsområder.
På den ene siden ønsker vi å komme utbyggere i møte for å skape aktivitet; på den andre siden må vi forvalte
vedtatte planer og nasjonalt lovverk.
Begge hensyn skal ivaretas i hver enkelt sak med mål om løsning som ivaretar begge sider – og den optimale
løsningen ligger ofte et sted midt imellom
 
Som kommune har vi imidlertid et handlingsrom og vi noterer ønsket fra dere som går på renovering og bruk av
fritidseiendommer.    
Så vil jeg oppfordre dere til dialog med kommunen slik at dere tidlig i et evt prosjekt får god informasjon om
handlingsrommet og mulighetene dere har på deres eiendom.
 
Ta kontakt om jeg kan hjelpe til med å sette dere i kontakt med folk i kommunens administrasjon.
 
Knut Ola Vang                  
Varaordfører
Indre Fosen kommune
: www.indrefosen.kommune.no
+ knut.ola.vang@indrefosen.kommune.no
( 950 57 358

 
 
Innspill til handlingsprogrammet for Næringskraft og bolyst.
 
Viser til innlegg på Facebook den 30.03.21 og ønsker å komme med et innspill.
Jeg refererer det som skrives under punkt D i utkastet: «Videreutvikle området ved havna/kaia med
fokus på bryggerekka og aktivitet‐ og fritidsområdet». Nettopp dette er svært vanskelig nå, siden
området er definert som et bevaringsområde i reguleringsplanen fra år 2000. Selvsagt bør områdets
særpreg beholdes, men dersom reguleringene forblir svært strenge vil det dessverre bli slik at naust
og brygger fortsatt vil stå å råtne på rot. Derfor mener jeg kommunen bør legge til rette for at vi som
eier naust og/eller brygger i dette området kan få mulighet til å sette i stand disse med tanke på å
bruke det til fritidsboliger, og eventuelt utleie av disse. Dette vil føre til økt aktivitet og attraktivitet,
samtidig som bryggereggas egenart får en renessanse.



 
Med hilsen Irene Dypvik.
 


